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Villkor Snabba ryck 

Snabba ryck finns för att skapa möjligheter för unga i Norrbotten att genom-

föra olika kulturarrangemang och kulturaktiviteter. Det finns för att upp-

muntra unga att delta i kulturaktiviteter och för att fler ska vilja bli arrangö-

rer. Stödet kan också användas för att stärka ungas psykiska hälsa genom 

kultur- och gruppaktiviteter.   

• Stödet Snabba ryck ska sökas, genomföras och rapporteras av unga i 

åldrarna 12–25 år 

• Arrangemanget/aktiviteten som får pengar ska genomföras i Norr-

botten 

• Arrangemanget/aktiviteten som får pengar ska ha tydligt kulturfo-

kus. Om pengarna ska bidra till en grupp ungas psykiska hälsa måste 

gruppen jobba med kultur 

• Det går högst att söka 5 000 kronor per arrangemang/aktivitet  

• Stöd kan inte godkännas för redan genomförda arrange-

mang/aktiviteter 

• Om andra också stöttar aktiviteten/arrangemanget med pengar ska 

det beskrivas i ansökan 

• Stöd från Region Norrbotten får bara gå till de som arbetar med de-

mokratiska grundläggande värderingar. Demokrati handlar om att 

alla människor är lika mycket värda. Det kan exempelvis handla om 

ens religion, kön, hudfärg eller ålder. Alla människor har också rätt 

att uttrycka sig och bli lyssnade på. 

• Verksamheter som är knutna till religiösa eller politiska värderingar 

kan inte få stöd 

• Stöd går bara till drog- och alkoholfria arrangemang/aktiviteter 

• Stöd får inte gå till välgörenhetsarrangemang 

• Senast en månad efter arrangemanget/aktiviteten har genomförts ska 

en slutredovisning skickas in. Det görs via detta redovisningsformu-

lär: Slutredovisning Snabba Ryck - Utveckla Norrbotten 

 

https://utvecklanorrbotten.se/kulturstod/stod-for-kulturinsatser/snabba-ryck/slutredovisning-snabba-ryck/
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